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Protokół nr 11/25 

posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 23 kwietnia 2025 r. 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych, 

kierowników, dyrektorów, radcę prawnego, dokonała przewodnicząca komisji Spraw 

Społecznych Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 23 kwietnia 2025 o godz. 16:00, a zakończono 

o godz. 16:31 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad 

obecnych było 8 członków komisji. Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność 

poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista 

stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są 

prawomocne. Obrady odbyły się w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 

32 w Kędzierzynie-Koźlu.  

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Marzanna Gądek-Radwanowska 

2. Elżbieta Kozakiewicz 

3. Anna Kras 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Marcin Wołyniec 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

2. Klaudiusz Widera, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

3. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Tomasz Radłowski, zastępca Prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych w 

Kędzierzynie Koźlu; 

5.  

proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Wnioski do porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu nr 10/25 z dnia 17 marca 2025 r. 
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4. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za rok 2024. 

 

5. Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego,  

z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.44.2020. 

 

6.   Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

7.   Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że po terminie 

wysyłki wpłynął dokument projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Gminą Kędzierzyn-Koźle a Gminą Bierawa w sprawie realizacji 

zadania z zakresu pomocy społecznej, zaproponowała wprowadzić dokument do porządku 

obrad: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Gminą Kędzierzyn-Koźle a Gminą Bierawa w sprawie realizacji 

zadania z zakresu pomocy społecznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

  

3. Przyjęcie protokołu nr 10/25 z dnia 17 marca 2025 r. 

 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za rok 2024. 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Kędzierzyn-Koźle a Gminą Bierawa w sprawie realizacji zadania z zakresu 

pomocy społecznej. 

 

6. Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego,  

z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.44.2020. 

7.   Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

8.   Zakończenie obrad. 
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Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 10/25 z dnia 17 marca 2025 r. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że projekt 

protokołu zostały przesłany na portalu eSesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy 

ktoś wnosi uwagi do ww. projektu protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja 

przyjęła protokół nr 10//25. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 10/25 z dnia 17 marca 2025 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec. 

Ad 4.  

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2024. (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. sprawozdanie zostało 

przesłane radnym, przez portal eSesja, materiał jest obszerny i szczegółowo opisany. Otworzyła 

dyskusję w sprawie. Na terenie gminy  działa dużo organizacji pozarządowych którym pomaga 

gmina i pracownicy urzędu miasta,  realizują wiele zadań, w sprawozdaniu przedstawiono 

wykaz zadań, poniesionych kosztów. Celem głównym Programu było zapewnienie 

efektywnego wykonywania zadań publicznych Gminy wynikających z przepisów prawa 

poprzez włączanie w ich realizację organizacji pozarządowych. Celami szczegółowymi 

Programu były:  

1) budowanie społeczeństwa obywatelskiego poprzez zwiększenie udziału mieszkańców  

w rozwiązywaniu lokalnych problemów;  

2) promowanie aktywności społecznej i wzmacnianie partycypacji społecznej; 

3) pełniejsze zaspokojenie potrzeb społecznych; 

4) umacnianie w świadomości społecznej poczucia odpowiedzialności za wspólnotę lokalną. 

Współpraca Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami pozarządowymi w roku 2024 

objętym sprawozdaniem odbywała się w formie: zlecania realizacji zadań publicznych 

organizacjom pozarządowym na zasadzie powierzania (dotacja Gminy pokrywa 100% 

kosztów realizacji zadania) oraz wspierania (dotacja Gminy pokrywa tylko część kosztów 

realizacji zadania);zwiększenia różnorodności form komunikacji Gminy z 

organizacjami pozarządowymi, poprzez: 

a) prowadzenie na portalu Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz na stronie podmiotowej Urzędu 

Miasta Kędzierzyn-Koźle w Biuletynie Informacji Publicznej zakładek oraz kart usług 

przeznaczonych dla organizacji pozarządowych, w których publikowane są istotne 

informacje przeznaczone dla organizacji pozarządowych (np.: treści ogłoszeń  

o otwartych konkursach ofert), 

b) udzielanie informacji i wyjaśnień dotyczących wypełniania i składania ofert 

w otwartych konkursach ofert, składania uproszczonych ofert z własnej inicjatywy 
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organizacji pozarządowych w trybie art. 19 a ustawy na realizację zadań publicznych oraz 

sprawozdań z ich wykonania,  

c) udostępnianie dokumentacji związanej z ogłaszanymi konkursami (np.: treści ogłoszeń, 

formularzy) każdemu zainteresowanemu konkursem podmiotowi, 

d) umożliwienie organizacjom pozarządowym zgłaszania propozycji działań objętych 

wnioskami o dofinansowanie przedsięwzięć realizowanych przez Gminę Kędzierzyn-

Koźle ze środków zewnętrznych; 

Przewodnicząca podziękowała za pracę wszystkich osób zaangażowanych działających we 

wszystkich obszarach, którzy pracują na rzecz lokalnej społeczności, podejmując  inicjatywy 

w każdym zakresie. Działaniem urzędu jest pomoc na każdym etapie inicjatyw i pomoc 

finansowa. Na sali są obecni przedstawiciele realizujący współpracę, którym dziękuje za 

współpracę.  

Radna Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że od wielu lat jest przewodniczącą rady osiedla 

Blachownia, realizuje wiele inicjatyw na rzecz mieszkańców wskazała, że wymaga to ogromnej 

ilości pracy, zaangażowania, pomocy finansowej ze strony gminy, podziękowała serdecznie 

pracownikom urzędu za pomoc i wszystkim organizatorom za wiele ciekawych inicjatyw na 

rzecz mieszkańców, bo imprezy mają być bezpieczne i ciekawe.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Kędzierzyn-Koźle a Gminą Bierawa w sprawie realizacji zadania z zakresu 

pomocy społecznej (projekt uchwały  stanowi załącznik do nin. protokołu). 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. projekt uchwały został 

przesłany radnym, przez portal eSesja, materiał jest obszerny i szczegółowo opisany, gmina 

zawierała już takie porozumienia z gminami ościennymi, w mniejszych gminach nie ma 

zapotrzebowania na tego typu działania.   

W dyskusji wzięli udział radna Halina Mińczuk zapytał czy na terenie miasta funkcjonują tego 

typu mieszkania, bo wie, że były zapytania, aby wskazać mieszkania jako treningowe, w jakiej 

lokalizacji i jakiego metrażu są mieszkania.  

Dyrektor MOPS Agata Morkis wyjaśniła, że zmiana przepisów o pomocy społecznej 

wprowadziła podział mieszkań chronionych na mieszkania wspomagane i treningowe, taki 

podział został dokonany w mieszkaniach przy ul. Waryńskiego z 42 mieszkań, wydzielono 40 

mieszkań chronione i 2 mieszkania wspomagane oraz 5 mieszkań są to mieszkania treningowe, 

w których przebywają osoby młode niepełnosprawne, są to również uczestnicy warsztatów 

terapii zajęciowych w Koźlu. W tych mieszkaniach osoby uczą się samodzielnego życia. Wójt 

Gminy Bierawa  zwrócił się do Prezydent miasta z prośbą o możliwość zawarcia porozumienia, 

aby mieszkańcy gminy Bierawa mogli zająć jedno mieszkanie wspomagane i jedno mieszkanie 

treningowe a gmina Bierawa będzie partycypowała w kosztach. Takie porozumienie jest 

zawarte z gminą Kędzierzyn-Koźle a gminą  Bierawą a do udziału w Środowiskowym Domie 

Samopomocy ,,Promyczek”. Mieszkaniec będzie ponosił koszty a różnicę będzie dopłacała 

gmina Bierawa. Opłata będzie wynikała z porozumienia. 

Radna Halina Mińczuk zapytała o ilość osób w mieszkaniach treningowych. 
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Dyrektor MOPS Agata Morkis wyjaśniła, że jest dostępnych 5 mieszkań treningowych  są 

zajęte 3 mieszkania. Są to jednoosobowe mieszkania. W dużej mierze osoby niepełnosprawne 

intelektualnie mimo, że są pełnoletnie,  mają swoich opiekunów i jest to proces, aby rodzice 

zgodzili się na częściowe usamodzielnienie dziecka. Mieszkanie treningowe jest dobrym 

elementem wsparcia w nauce samodzielnego życia.  

Radny Marek Piasecki zapytał o koszty utrzymania, dyrektor wspomniała, że mieszkańcy 

innych np. gminy Bierawy, ponoszą takie same koszty jak mieszkańcy gminy Kędzierzyna-

Koźla, czyli płacą za prąd, czynsz, ale nie dolicza się kosztów odtworzeniowych, które gmina 

Kędzierzyn-Koźle poniosła, aby postawić i wyposażyć budynek.  

Dyrektor MOPS Agata Morkis wyjaśniła, że zasady odpłatności za mieszkania treningowe i 

wspomagana reguluje uchwała Rady Miasta w tym roku została zmieniona, zgodnie z zapisami 

tej uchwały osoby przebywające, płacą połowę swojego dochodu, a jeżeli wyliczona kwota 

jednego miejsca mieszkania treningowego bądź wspomaganego jest wyższa to zgodnie z 

wyliczeniem kosztów z roku poprzedniego wynosi  1920 zł, za utrzymanie miesięczne 

mieszkania z pełnymi opłatami (woda, śmieci, prąd, koszty personelu), wówczas te same 

wyliczenia zostaną przedstawione gminie Bierawa. Opłata będzie w kwocie, którą będzie 

ponosi mieszkaniec w zależności od dochodu i różnicę którą będzie dopłacała gmina Bierawa.     

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała dyskusję, że zgodnie z zapisami 

porozumienia  jednostki pomocy społecznej, która działa na zasadach określonych w uchwale 

mieszkańcy będą płacić za koszt pobytu, zgodnie z zasadami uchwały Rady Miasta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Kędzierzyn-Koźle a Gminą Bierawa w sprawie realizacji zadania z zakresu 

pomocy społecznej..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

Ad 6. 

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego, z 

pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.44.2020. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek  został przesłany 

radnym przez portal eSesja, jest szczegółowo opisany, komisja już zajmowała się tym 

wnioskiem, w międzyczasie zmieniła się liczba osób uprawnionych w poprzednim wyroku 

znajdowało się pięć osób, obecnie sprawa dotyczy lokalu dla dwóch osób, otworzyła dyskusję.  

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu poinformowała, że w poprzednim w wyroku znajdowało się 

pięć osób lecz osoby opuściły lokal, obecnie sprawa dotyczy lokalu dla dwóch osób, 
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mieszkaniec nie może ubiegać się o dodatek mieszkaniowy ze względu na dużą powierzchnię, 

dostał odmowę i prosi o wskazanie lokalu socjalnego, aby nie generować zadłużenia. Osoby 

chcą wyjść z trudnej sytuacji.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego, z 

pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.44.2020..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

 

Ad 7.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 19 maja 2025 r. o godz. 16:00. 

 

Przewodnicząca komisji przypomniała o udziale w spotkaniach Wielkanocnych w Domach 

Dziennego Pobytu.  

 

Ad 8.  

Zakończenie obrad. 
 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podziękowała za obrady i zakończyła komisję  

o godz. 16:31 tego samego dnia. 

 
 

 

 

        PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

          

                            Ewa Odulińska (-) 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


